
Acta	  :	  AJ10	  -‐2013 !
Lloc	  :	  Escola	  Taula	  Rodona !
Data	  :	  08	  Octubre	  2013 !
Inici	  de	  	  
la	  Junta	  :	  21:30	  
 
Assistents	  :	  Narcís	  Noguera,	  Ta?ana	  Rodríguez,	  Ricard	  Codinach,	  Cris?na	  Penales,	  David	  
Pros,	   Lourdes	   Pérez,	   Natalia	   Domínguez,	   Yolanda	   Villafaina,	   Beatriz	   Sánchez,	   Teresa	  
Caravaca,	  Elisabeth	  Altarriba;	  Rosa	  Sáez,	  Gemma	  Macià	  !
Ordre	  del	  dia:	  
1-‐	  	  Nomenament	  nou	  càrrec	  tresorera	  	  
2.-‐	  Organigrama	  defini?u	  Junta	  	  
3.-‐	  Proposta	  policial	  pel	  control	  de	  l’entrada	  escolar.	  
4.-‐	  Novetats	  Comissions	  
5.-‐	  Belen	  com	  a	  col·∙laboradora	  de	  l’Ampa	  
6.-‐	  Reunió	  del	  Consell	  !
1.-‐	  Nomenament	  nou	  càrrec	  tresorera	  
	   	  
Els	  assistents	  a	  la	  reunió	  del	  passat	  dia	  01/10/2013	  expliquen	  el	  desenvolupament	  de	  
la	  mateixa,	  amb	  una	  assistència	  considerable	  de	  pares	  voluntaris	  i	  a	  la	  qual	  es	  va	  assolir	  
el	   propòsit	   de	   la	  mateixa,	   amb	   l’obtenció	  de	  pares	   voluntaris	   per	   les	   comissions	  que	  
tenien	  manca	  de	  personal.	  
Tanmateix	  es	  presenta	  a	  Gemma	  Macià,	  la	  nova	  secretaria	  de	  l’Ampa.	  !
2.-‐	  Organigrama	  defini?u	  de	  la	  Junta	  !
S’ha	   enviat	   per	   correu	   electrònic	   un	   full	   d’Excel	   on	   es	   recull	   tots	   els	   membres	   de	  
l’Ampa,	  incloses	  les	  noves	  incorporacions,	  per	  tal	  d’actualitzar	  la	  mateixa	  i	  eliminar	  de	  
la	  correspondència	  aquelles	  persones	  que	  ja	  no	  pertanyen	  a	  l’Ampa.	  
S’acorda	  que,	   respecte	  als	   correus	  de	   Junta,	   s’enviaran	  a	  una	  persona	  per	   comissió	   i,	  
serà	   entre	   les	   comissions,	   on	   es	   posaran	  d’acord	   per	   l’assistència	   i	   intercanviaran	   els	  
seus	  missatges	  referents	  al	  treball	  propi	  de	  cadascú.	  !
3.-‐	  Proposta	  policial	  pel	  control	  de	  l’entrada	  escolar	  !
Yoli	  explica	  la	  reunió	  que	  va	  mantenir	  amb	  el	  caporal	  de	  policia	  i	  el	  director	  del	  centre	  
respecte	  a	  la	  problemà?ca	  que	  es	  crea	  a	  l’entrada	  de	  la	  escola	  a	  primera	  hora	  del	  ma?,	  
quan	   la	  filera	  de	  cotxes	  de	  pares	  que	   s’aturen	  a	   la	  mateixa	  porta	  per	  deixar	  als	  nens	  
crea	  una	  caravana	  que	  arriba	  a	  afectar	  el	  transit	  general.	  	  
	  	  
La	  policia	  realitzarà	  tres	  setmanes	  de	  sessió	  informa?va	  als	  pares	  per	  finalitzar	  amb	  la	  
penalització	  amb	  multa	  pels	  cotxes	  que	  incompleixen	  la	  llei	  de	  seguretat	  vial.	  !
Finalment,	   tres	  un	  debat,	  es	  decideix	  que	  el	  missatge	  de	   l’Ampa	  es	  aprovar	  qualsevol	  
inicia?va	  que	  ?ngui	  cura	  de	  la	  seguretat	  dels	  nens.	  



!
4.-‐	  Novetats	  comissions	  !
4.1	  La	  Ta?ana	  explica	  que	  la	  comissió	  pedagògica	  te	  preparada	  la	  sor?da	  familiar	  dels	  
bolets	  pel	  10/11.	  En	  Narcís	  s’encarregarà	  d’anunciar-‐la	  a	  la	  web.	  Tanmateix	  tenen	  varies	  
xerrades	  preparades	  que	  es	  desenvoluparan	  entre	  Gener	  i	  Juny.	  !
4.2	  La	  Comissió	  de	  festa	  presenta	  la	  proposta	  per	  la	  Castanyada.	  Es	  sotmet	  a	  debat	  el	  
dia	  de	  la	  mateixa	  i	  finalment	  es	  decideix	  realitzar-‐la	  el	  dijous	  31/10	  a	  la	  sor?da	  del	  cole,	  
encara	  les	  complicacions	  amb	  les	  ac?vitats	  extra	  escolars	  que	  es	  realitzant	  al	  centre	  en	  
aquell	  moment	  i	  de	  las	  que	  es	  tractarà	  de	  no	  destorbar.	  Com	  a	  inicia?va,	  per	  afavorir	  
que	   els	   alumnes	   de	   sisè	   comencin	   la	   seva	   recaptació	   per	   final	   de	   curs,	   seran	   els	  
encarregats	  de	  vendre	  las	  castanyes.	  L’Ampa	  las	  subministrarà	  i	  els	  beneficis	  de	  la	  venta	  
aniran	  pels	  alumnes,	  sempre	  que	  els	  pares	  es	  comprome?n	  a	  col·∙laborar	  per	  vigilar	  el	  
foc.	  !
4.3	  Els	  casals	  ja	  estan	  bastant	  definits,	  el	  David	  i	  la	  Cris?na	  ens	  expliquen	  la	  distribució	  
acordada:	  
	   -‐	  Ludoteca	  04/11/2013	  al	  Lola	  Anglada	  
	   -‐	  Ludoteca	  03/03/2014	  al	  Taula	  Rodona	  
	   -‐	  Ludoteca	  02/05/2014	  a	  l’Onze	  de	  Setembre	  
	   -‐	  Ludoteca	  02/05/2014	  al	  Turonet.	  !
Finalment	   el	   Casal	   de	   Nadal	   es	   realitzarà	   al	   Purificació	   Salas	   amb	   la	   par?cipació	   i	  
col·∙laboració	  de	  tots	  els	  col·∙legis.	  
	  	  	  	  
4.4	  Elisabeth	  no	  te	  novetats	  respecte	  a	  les	  delegades.	  

4.5	  Per	  part	  de	  la	  comissió	  de	  menjador,	  ja	  tenen	  les	  ac?vitats	  per	  aquest	  curs	  que	  es	  
publicaran	   en	   breu.	   D’altra	   banda	   es	   necessiten	   uns	   prestatges	   pel	   menjador	   que	  
pagarà	  l’Ampa.	  Rosa	  va	  fer	  un	  control	  de	  menjador	  i	  va	  trobar	  que	  tot	  era	  correcte.	  

S’hauria	  però	  de	  convidar	  a	  més	  pares	  a	  provar-‐ho	  i	  també	  a	  poder	  conèixer	  les	  seves	  
opinions.	  Aquesta	   tasca	   la	   realitzarà	   la	   comissió	   de	  delegades,	   convidant	   per	   torns	   a	  
dis?ntes	   classes.	   També	   ?ndrem	   l’opinió	   de	   una	   nutricionista,	   un	   dels	   pares	   que	  
s’incorpora	   a	   les	   comissions	   i	   que	   a	   més	   es	   nutricionista.	   Ella	   serà	   una	   mica	  
l’encarregada	  de	  revisar	  els	  menús	  i	  proposar	  les	  canvis	  que	  es	  considerin	  adients.	  

La	  Rosa	  també	  explica	  com	  anirà	  la	  reunió	  amb	  Ac?va	  i	  els	  pares,	  on	  hauran	  de	  sor?r	  
totes	  les	  queixes	  presentades	  pels	  pares	  directament	  a	  Ac?va.	  

Surt	  el	  tema	  de	  les	  extraescolars	  a	  l’hora	  del	  migdia,	  ja	  que	  un	  professor	  ha	  fet	  arribar	  
el	  comentari	  a	  un	  pare	  de	  que	  troba	  que	  aquestes	  ac?vitats	  terminen	  per	  estressar	  als	  
nens	  que	  no	  trenquen	  l’horari	  escolar	  ni	  tenen	  d’esbarjo	  i	  a	  més	  tornen	  a	  les	  ac?vitats	  
lec?ves	  esgotats.	  



Tere	   com	  a	   representació	  d’extraescolars,	   explica	   que	   aquestes	   ac?vitats	   varen	   sor?r	  
arrel	  de	  la	  desaparició	  de	  la	  sisena	  hora	  i	  es	  va	  proposar	  com	  alterna?va	  i	  a	  pe?ció	  dels	  
pares.	  	  

No	  obstant,	   tras	  debatre	  el	   tema	   i	  arribar	  a	   la	  conclusió	  que	  el	  problema	  principal	  es	  
l’espai	  que	  aquestes	  ac?vitats	  ocupen	  i	  que	  s’ha	  de	  compar?r	  amb	  el	  professorat,	  esta	  
clar	  que	  es	  el	  pare	  qui	  decideix	  les	  ac?vitats	  que	  realitza	  el	  seu	  fill.	  	  

Per	  part	  de	  l’Ampa	  i	  la	  comissió	  corresponent	  insis?rem	  molt	  en	  l’horari	  de	  finalització	  
de	   les	   ac?vitats,	   a	   les	   15:00	   hores,	   per	   tal	   de	   no	   destorbar	   l’inici	   de	   les	   classes	   i	  
l’organització	   del	   professorat.	   A	   més	   la	   Presidenta	   farà	   saber	   al	   Juli	   que	   aquest	  
problema	  els	  professors	  se	  l’han	  de	  fer	  saber	  als	  pares	  ja	  que	  son	  ells	  qui	  decideixen.	  

4.6	   Arribat	   el	   torn	   d’extraescolar,	   Tere	   explica	   la	   incidència	   que	   ha	   hagut	   amb	   Salt	  
idiomes,	  ja	  que	  no	  estan	  responent	  com	  caldria	  esperar	  i	   l’organització	  inicial	  ha	  sigut	  
un	  desastre	  per	   la	  qual	  cosa	  no	  treballarem	  més	  amb	  ells.	  D’altra	  banda	  també	  hi	  ha	  
problemes	  amb	   l’aeròbic	  dels	  pares	  perquè	  no	  es	  va	  demanar	  a	   temps	  al	   col·∙legi	   i	  el	  
centre	  només	  ens	  deixarà	  el	  gimnàs	  durant	  un	  mes.	  

Aquí	  es	  fa	  el	  comentari	  respecte	  als	  pals	  de	  basquet,	  que	  no	  estan	  protegits.	  Per	  una	  
banda	  Natalia	  mirarà	  la	  norma?va	  vigent	  en	  aquest	  sen?t	  i	  Yoli	  parlarà	  amb	  el	  Juli	  per	  
que	  ho	  trac?	  amb	  l’Ajuntament.	  

També	  es	  pregunta	  si	  es	  pot	  entrar	  a	  la	  biblioteca	  al	  migdia,	  com	  una	  mena	  d’ac?vitat	  
lliure.	  La	  resposta	  es	  que	  NO,	  la	  biblioteca	  i	  el	  seu	  us	  esta	  molt	  controlat	  i	  limitat.	  

5.-‐	  Belen	  com	  a	  col·∙laboradora	  de	  l’Ampa	  
	   	  
Yoli	  ens	  explica	  el	  comentari	  arribat	  des	  de	  Ac?va	  sobre	  les	  hores	  que	  Belen	  dedica	  a	  
l’Ampa.	   La	   feina	   de	   Belén	   respecte	   a	   l’Ampa	   no	   es	   pot	   quan?ficar	   clarament	   ja	   que	  
sempre	  esta	  “disponible”	  pels	  pares	  que	   fan	  qualsevol	  consulta	  encara	  que	  sigui	   fora	  
d’horari	  i	  col·∙labora	  en	  tot	  allò	  que	  des	  de	  l’Ampa	  demanem.	  	  

S’aprova	  per	  unanimitat	  augmentar	  el	  sou	  de	  la	  Belen	  i	  que,	  en	  contraprestació,	  Ac?va	  
alliberi	  a	  Belen	  per	  tal	  que	  pugui	  augmentar	  l’horari	  que	  dedica	  a	  l’Ampa.	  

6.	  Reunió	  del	  Consell	  Escolar	  

A	   la	   reunió	   del	   consell	   l’equip	   direc?u	   va	   explicar	   el	   resultat	   de	   l’informe	   de	  
competència	  bàsiques,	  que	  deixa	  en	  molt	  bon	  lloc	  al	  Taula	  Rodona.	  

El	   tema	   que	  més	   afecta	   a	   l’Ampa	   es	   el	   de	   les	   colònies	   dels	   alumnes.	   Finalment	   s’ha	  
decidit	   que	   les	   colònies	   es	   faran	   nomes	   al	   final	   de	   cada	   cicle	   (P5,	   2ºn,	   4t.	   i	   6é)	  
bàsicament	  pel	  tema	  del	  claustre	  i	  la	  col·∙laboració	  dels	  mateixos	  que	  no	  estan	  disposats	  
a	   regalar	   part	   del	   seu	   temps.	   Per	   la	   resta	   de	   cursos	   i	   com	   a	   compensació	   el	   centre	  
organitzarà	  una	  sor?da	  especial.	  Els	  dies	  de	  les	  colònies	  no	  hi	  haurà	  classe.	  



Per	  part	  de	  l’Ampa	  no	  podem	  fer	  res	  al	  respecte,	  ja	  que	  es	  una	  decisió	  pressa	  que	  no	  es	  
deixa	  cap	  via	  de	  discussió	  ni	  evidentment	  d’acció,	  no	  se’ns	  ha	  donat	   la	  possibilitat	  de	  
organitzar-‐ho	  des	  de	  l’Ampa	  com	  l’any	  anterior.	  

!
!
!
 


